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Verslag 
 
Vergadering  regiegroep 
Gehouden op  24 april 2018 
Opgemaakt door Ingrid van Breda 
Aanwezig  Mark van Stappershoef (voorzitter), Bert Schellekens, Mark van Oosterwijk, 

Arno de Laat, Corne de Rooij, Pernell Criens, Johan Swaans, Stijn van den 
Brekel, Piet Verheijen, Berry van ’t Westeinde (griffier) 

Afwezig   
 
1. Opening en vaststelling agenda 
De voorzitter opent de vergadering. De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
2. Verslag vorige avond 
Het verlag van 10 april wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
3.  Planningslijst - ingekomen stukken (zie lijst) 
Mark van Oosterwijk vraagt of het verplicht is om de raad formeel te laten besluiten over de 
ingekomen stukken of dat ook de regiegroep de stukken kan vaststellen. Vraagt tevens naar een 
logische categorisering.   
Berry van 't Westeinde  bekijkt bij de doorontwikkeling van de nieuwe werkwijze waar we dit het 
best kunnen behandelen. 
 
De planning geeft inzicht in de voortgang. Planning wordt doorgenomen.  
't Loket verzoek om op 5 juni een 2 uur durende bijeenkomst te organiseren met en door 't Loket. 
Daarna volgt een besluitvormende raad waarin de gemeenschappelijke regelingen kunnen worden 
behandeld.  
 
Woonbehoefteonderzoek. Verzoek van Corné de Rooij om dit z.s.m. op de agenda te zetten van een  
beeldvormende en een oordeelsvormende vergadering.  
Berry geeft aan dat de specifieke planning nog niet bekend is. Het streven is om dit z.s.m. in te vullen, 
maar hierbij zijn we afhankelijk van een regionaal rapport. 
 
De Zuidrand. Op 18 februari 2018 is hierover een beeldvormende avond georganiseerd. Corné de 
Rooij wil hier graag in een oordeelsvormende bijeenkomst over spreken.  
Bert Schellekens  vraagt om het bestuursakkoord af te wachten.  
Mark van Oosterwijk vraagt om de stedenbouwkundige visie af te wachten.  
De voorzitter geeft aan dat we het bestuursakkoord afwachten en daarna De Zuidrand inplannen. 
 
Zon en Wind. Corné de Rooij wil hierover in een oordeelsvormende bijeenkomst over spreken om 
zodoende sturing te geven.  
Mark van Oosterwijk wil ervoor waken om alles opnieuw te doen.  
Berry stelt voor om de notitie nogmaals te lezen en over 2 weken weer te bespreken. Daarbij een 
overzichtje maken wat er tot nu toe is afgesproken waar we het nog over willen hebben.  
 
P&C. Berry geeft aan dat de financiële zaken nader kunnen worden ingevuld. 
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4. Agenda volgende avond: 22 mei 2018 
Voorstel: de raad van 15 mei laten vervallen. In plaats daarvan komt de regiegroep bijeen om de 
volgende punten te bespreken: 

- werkwijze en samenstelling 
- document van Carlo 
- bespreking agenda's 

 
Planning college, onder voorbehoud: 

- 22 mei afscheid college 
- 22 mei niet spreken over de Leijoever 
- 23 mei installatie nieuw college en bespreking bestuursakkoord 

 
Uitnodiging ZLTO om raadsleden mee te nemen op een tocht door het buitengebied.  
Voorstel 19 juni 18:00u, voorafgaand aan vergadering. Het doel hiervan staat omschreven in de 
checklist bij de stukken. De tocht geeft een beeld van de verschillende belangen in het buitengebied.  
 
5. Introductieprogramma 
14 mei: nog niet invullen, want de raad is dan nog niet compleet. 
11 juni: financiën, P&C cyclus, doorontwikkeling begroting, rekenkamerbrief. 
29 en 30 juni: gelegenheid om als team kennis te maken.  
Arno de Laat geeft aan dat hij op kosten van de gemeenschap niet meegaat.  
Bert Schellekens geeft aan dat hij daarmee een kans liggen om de samenwerking in de raad te 
verbeteren.  
De voorzitter vraagt wat het betekent als raad dan niet compleet is.  
Corné de Rooij merkt op dat het voor raadsleden een behoorlijke tijdsbelasting is. 
Stijn van den Brekel geeft aan dat de locatie rolstoeltoegankelijk moet zijn. 
Met uitzondering van Arno de Laat zijn de overige leden akkoord. 
 
6.  Rondvraag en sluiting 
4 mei dodenherdenking. Piet Verheijen gaat als raadslid samen met een lid van de jeugdraad een 
krans leggen.  
Pernell Criens vraagt hoe laat we 15 mei beginnen. Dat is om 19:30u. 
Arno de Laat vraagt of de vraag van CDA over Maria Boodschap vooraf was aangemeld. Hij vindt dat 
de raad na inlichtingen van het college een vraag mag stellen.  
Bert Schellekens  vindt het handiger om de vraag in de regiegroep te stellen.  
De voorzitter vraagt of het mogelijk is om spontaan vragen te stellen in het vragenuur.  
Mark van Oosterwijk vindt dat een vraag vooraf aangekondigd moet worden, anders is slechts 1 
raadslid goed geïnformeerd.  
Corné de Rooij vindt dat vragen gesteld moeten kunnen worden, ook als ze niet vooraf zijn 
aangekondigd.  
De voorzitter vraagt of een voorstel kan worden opgesteld ( wat kan op welk moment). Dit voorstel 
wordt besproken in de regiegroep van 15 mei. 
Bert Schellekens vraagt of het mogelijk is om -als we de planning halen- op 23 mei eerst de nieuwe 
raadsleden te beëdigen om daarna met de voltallige raad te besluiten over het bestuursakkoord.   
Berry geeft aan dat het 4 en 8 jaar geleden ook op die manier ging. Vooruitlopend op de benoeming 
moeten raadsleden die wethouder worden ontslag nemen. 
De voorzitter vraagt het proces op die manier weer te organiseren. 
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Stijn van den Brekel vraagt aandacht voor de tijdsduur van de vergadering. Het is een erg lange 
vergaderavond, hij wil daar graag meer balans in vinden. 
Johan Swaans wil graag met de nieuwe raden van Goirle Hilvarenbeek en Oisterwijk een bijeenkomst 
plannen.  
Berry geeft aan dat de omgevingswet met de 3 gemeenten gezamenlijk wordt opgepakt. Dat biedt 
een aanknopingspunt.  
Johan Swaans geeft aan dat een betrokkenen bij  het bestemmingsplan Zandeind blijft schrijven. Wat 
doen we daarmee?  
De voorzitter geeft aan dat de burger recht heeft op een antwoord. We wachten zijn vragen af.  
De voorzitter geeft aan dat radenbijeenkomst Hart van Brabant plaatsvindt op 26 mei.   
 
De voorzitter sluit de vergadering om 23.30 uur. 


